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Formannskapet 20.02.2023: 

Behandling: 
1. Hop (AP) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
Ber om at Formannskapet ser på muligheten for å bevilge midler fra disposisjonsfondet til 
hjertestartere på alle skolene i Karmøy kommune. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for oppfølging. 

2. Løndalen (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
Formannskapet ber om at administrasjonen foretar en gjennomgang av godkjenning, tilsyn, 
tilsynsrapporter og arkivering i forhold til kommunens fosterhjem, som har tatt imot barn fra andre 
kommuner. 
Statsforvalteren har avdekket at Karmøy kommune har brutt barnevernsloven og 
Fosterhjemsforskriften i forhold til manglende godkjenning av fosterhjem, der det heller ikke 
foreligger en skriftlig avtale om at plasserings kommunen selv kunne foreta godkjenningen. Videre 
har Statsforvalteren avdekket at Karmøy kommune har brutt Fosterhjemsforskriften i forhold til at 
plasserte barn ikke har hatt tilsynsfører som de har krav på og at den tiden de har hatt tilsynsfører 
har tilsynsrapportene vært feilaktige og mangelfulle. I tillegg har mange dokumenter forsvunnet i 
prosessen. Kommunes svar er at dette er komplisert og at de ikke har et godt nok arkivsystem. Dette 
er såpass alvorlig at det er et sterkt ønske om at dette undersøkes slik at vi kan sikre oss at barn som 
oppholder seg i Karmøy kommune og dermed er omfattet av barnevernsloven, har den sikkerhet og 
omsorg de etter loven har krav på. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for oppfølging. 



3. Hagland (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
Karmøy kommunestyre vedtar at de to første setningene i kommunens renovasjonsforskrift § 
3,endres til : 
Alle bebodde boenheter som er oppført i matrikkelen og/eller eiendomsskatteregisteret er 
gebyrpliktige. 
Alle bebodde boliger skal ha et nødvendig antall abonnement og beholdere til oppsamling av avfall. 
Vedtaket skal ha virkning fra og med 2023. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for oppfølging. 

4. Borg (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
I budsjettet som ble vedtatt i desember står det følgende: Avlastning på hellig-høytidsdager for 
brukergruppen utviklingshemmede utgår. 

Det er ønskelig at rådmannen fremlegger en informasjonssak hvor følgende blir besvart: 
- Hvilke vurderinger har blitt gjort i forkant av dette kuttet? 
- Hvor stor er besparelsen for Karmøy kommune? 
- Hvor mange brukere blir påvirket av dette kuttet? 
- Hvor mange avlastningsinstitusjoner finnes det i Karmøy? 
- Er dette kuttet forsvarlig og ikke minst, lovlig i.h.t. lovverket? 

Oversendelsesforslaget svares ut i et notat til formannskapet. 
Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for oppfølging. 

5. Løndalen (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
Kommunestyret ber administrasjonen vurdere om modellen nye mønstre kan være et nyttig tiltak i 
Karmøy kommune. 
Forskningen viser at det ofte er en sammenheng mellom sosioøkonomisk status og risikofaktorer 
relatert til rusmiddelbruk, kriminalitet, mobbing og vold. Ungdom med lav sosioøkonomisk status er 
oftere plaget med psykiske symptomer enn gruppen av ungdom med høy sosioøkonomisk status. En 
satsning på nye mønstre er helt i tråd med intensjonen i oppvekst reformen og vil medføre en 
koordinert og helhetlig innsats, reduserer samarbeidspartneres bekymring for barn og familier, 
reduserer arbeidsbelastning for noen tjenester – og bidrar til økt samhandling med frivillig sektor. 
Forskningen viser at kommuner sparer på å iverksette dette frivillige tiltaket, siden det blir et 
redusert behov i flere etater. Familier som har takket ja til tiltaket har tilbakemeldt at de har opplevd 
dette som et godt tiltak som har gitt hele familien en bedre situasjon. 

Målgruppe i nye mønstre 
Målgruppen er familier med lav sosioøkonomisk status hvor barna har risiko for å utvikle 
helseutfordringer og utenforskap. Familiene får informasjon om tiltaket gjennom NAV, helsetjeneste, 
oppfølgingstjeneste, barneverntjeneste, skole, barnehage eller helsestasjon og kan be om å delta. 
Familiekoordinator jobber sammen med familien for å sikre akseptable boforhold og et stabilt 
oppvekstmiljø for barna, forbedret økonomisk situasjon, at foreldre kommer i arbeid eller aktivitet, 
og bedret helse. 



Familiekoordinator er én kontaktperson for familien som koordinerer en tverrfaglig og tverrsektoriell 
innats til både voksne og barn i deltaker familiene. Familiekoordinator er ikke organisert under 
barnevern, men under oppvekst. Familiekoordinator vil sammen med familien jobbe for at: 
• Barn, unge og foreldre i deltakerfamiliene opplever bedre psykisk helse og livskvalitet 
• Barna deltar i fritidsaktiviteter og sosiale sammenhenger med andre jevnaldrende 
• Barnas skoleprestasjoner bedres 
• Antall barn og unge i prosjektet som bor i boliger som er trangbodde eller har dårlig standard er 
redusert 
• Barna bor i et stabilt miljø over tid 
• Foreldrene er i arbeid eller arbeidsrettet aktivitet 
• Familienes økonomiske situasjon er oversiktlig, forutsigbar og håndterbar 
Langsiktig mål for prosjektet er at: 
• Flere familier med levekårsutfordringer får koordinerte tjenester 
• Færre barn i kommunene vokser opp i familier med lav inntekt 
• Mønsteret med negative generasjonsoverføringer er brutt: Barn i familiene som deltar i prosjektet, 
gjennomfører videregående skole innenfor normert tid og er i arbeid som voksne. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for oppfølging. 

6. Midtun (FRP) viste til HBR IKS og økonomisk status, og fremmet følgende krav om sak på vegne 
av FRP, KL og H under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
Saken er allerede oversendt til kommunedirektøren og er under arbeid. Saken skal ikke behandles 
som oversendelsesforslag, og trekkes fra agendaen. 

FSK- 020/23 Vedtak: 
1. Hop (AP) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
Ber om at Formannskapet ser på muligheten for å bevilge midler fra disposisjonsfondet til 
hjertestartere på alle skolene i Karmøy kommune. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for oppfølging. 

2. Løndalen (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for 
spørsmål: 
Formannskapet ber om at administrasjonen foretar en gjennomgang av godkjenning, tilsyn, 
tilsynsrapporter og arkivering i forhold til kommunens fosterhjem, som har tatt imot barn fra andre 
kommuner. 
Statsforvalteren har avdekket at Karmøy kommune har brutt barnevernsloven og 
Fosterhjemsforskriften i forhold til manglende godkjenning av fosterhjem, der det heller ikke 
foreligger en skriftlig avtale om at plasserings kommunen selv kunne foreta godkjenningen. Videre 
har Statsforvalteren avdekket at Karmøy kommune har brutt Fosterhjemsforskriften i forhold til at 
plasserte barn ikke har hatt tilsynsfører som de har krav på og at den tiden de har hatt tilsynsfører 
har tilsynsrapportene vært feilaktige og mangelfulle. I tillegg har mange dokumenter forsvunnet i 
prosessen. Kommunes svar er at dette er komplisert og at de ikke har et godt nok arkivsystem. 
Dette er såpass alvorlig at det er et sterkt ønske om at dette undersøkes slik at vi kan sikre oss at 



barn som oppholder seg i Karmøy kommune og dermed er omfattet av barnevernsloven, har den 
sikkerhet og omsorg de etter loven har krav på. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for oppfølging. 

3. Hagland (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
Karmøy kommunestyre vedtar at de to første setningene i kommunens renovasjonsforskrift § 
3,endres til : 
Alle bebodde boenheter som er oppført i matrikkelen og/eller eiendomsskatteregisteret er 
gebyrpliktige. 
Alle bebodde boliger skal ha et nødvendig antall abonnement og beholdere til oppsamling av 
avfall. 
Vedtaket skal ha virkning fra og med 2023. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for oppfølging. 

4. Borg (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
I budsjettet som ble vedtatt i desember står det følgende: Avlastning på hellig-høytidsdager for 
brukergruppen utviklingshemmede utgår. 

Det er ønskelig at rådmannen fremlegger en informasjonssak hvor følgende blir besvart: 
- Hvilke vurderinger har blitt gjort i forkant av dette kuttet? 
- Hvor stor er besparelsen for Karmøy kommune? 
- Hvor mange brukere blir påvirket av dette kuttet? 
- Hvor mange avlastningsinstitusjoner finnes det i Karmøy? 
- Er dette kuttet forsvarlig og ikke minst, lovlig i.h.t. lovverket? 

Oversendelsesforslaget svares ut i et notat til formannskapet. 
Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for oppfølging. 

5. Løndalen (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for 
spørsmål: 
Kommunestyret ber administrasjonen vurdere om modellen nye mønstre kan være et nyttig tiltak i 
Karmøy kommune. 
Forskningen viser at det ofte er en sammenheng mellom sosioøkonomisk status og risikofaktorer 
relatert til rusmiddelbruk, kriminalitet, mobbing og vold. Ungdom med lav sosioøkonomisk status 
er oftere plaget med psykiske symptomer enn gruppen av ungdom med høy sosioøkonomisk 
status. En satsning på nye mønstre er helt i tråd med intensjonen i oppvekst reformen og vil 
medføre en koordinert og helhetlig innsats, reduserer samarbeidspartneres bekymring for barn og 
familier, reduserer arbeidsbelastning for noen tjenester – og bidrar til økt samhandling med frivillig 
sektor. Forskningen viser at kommuner sparer på å iverksette dette frivillige tiltaket, siden det blir 
et redusert behov i flere etater. Familier som har takket ja til tiltaket har tilbakemeldt at de har 
opplevd dette som et godt tiltak som har gitt hele familien en bedre situasjon. 



Målgruppe i nye mønstre 
Målgruppen er familier med lav sosioøkonomisk status hvor barna har risiko for å utvikle 
helseutfordringer og utenforskap. Familiene får informasjon om tiltaket gjennom NAV, 
helsetjeneste, oppfølgingstjeneste, barneverntjeneste, skole, barnehage eller helsestasjon og kan 
be om å delta. 
Familiekoordinator jobber sammen med familien for å sikre akseptable boforhold og et stabilt 
oppvekstmiljø for barna, forbedret økonomisk situasjon, at foreldre kommer i arbeid eller aktivitet, 
og bedret helse. 
Familiekoordinator er én kontaktperson for familien som koordinerer en tverrfaglig og 
tverrsektoriell innats til både voksne og barn i deltaker familiene. Familiekoordinator er ikke 
organisert under barnevern, men under oppvekst. Familiekoordinator vil sammen med familien 
jobbe for at: 
• Barn, unge og foreldre i deltakerfamiliene opplever bedre psykisk helse og livskvalitet 
• Barna deltar i fritidsaktiviteter og sosiale sammenhenger med andre jevnaldrende 
• Barnas skoleprestasjoner bedres 
• Antall barn og unge i prosjektet som bor i boliger som er trangbodde eller har dårlig standard er 
redusert 
• Barna bor i et stabilt miljø over tid 
• Foreldrene er i arbeid eller arbeidsrettet aktivitet 
• Familienes økonomiske situasjon er oversiktlig, forutsigbar og håndterbar 
Langsiktig mål for prosjektet er at: 
• Flere familier med levekårsutfordringer får koordinerte tjenester 
• Færre barn i kommunene vokser opp i familier med lav inntekt 
• Mønsteret med negative generasjonsoverføringer er brutt: Barn i familiene som deltar i 
prosjektet, gjennomfører videregående skole innenfor normert tid og er i arbeid som voksne. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for oppfølging. 

1. Hop (AP) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
Ber om at Formannskapet ser på muligheten for å bevilge midler fra disposisjonsfondet til 
hjertestartere på alle skolene i Karmøy kommune. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

2. Løndalen (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for 
spørsmål: 
Karmøylista ber om at administrasjonen foretar en gjennomgang av godkjenning, tilsyn, 
tilsynsrapporter og arkivering i forhold til kommunens fosterhjem, som har tatt imot barn fra andre 
kommuner. 
Statsforvalteren har avdekket at Karmøy kommune har brutt barnevernsloven og 
Fosterhjemsforskriften i forhold til manglende godkjenning av fosterhjem, der det heller ikke 
foreligger en skriftlig avtale om at plasserings kommunen selv kunne foreta godkjenningen. Videre 
har Statsforvalteren avdekket at Karmøy kommune har brutt Fosterhjemsforskriften i forhold til at 
plasserte barn ikke har hatt tilsynsfører som de har krav på og at den tiden de har hatt tilsynsfører 
har tilsynsrapportene vært feilaktige og mangelfulle. I tillegg har mange dokumenter forsvunnet i 
prosessen. Kommunes svar er at dette er komplisert og at de ikke har et godt nok arkivsystem. 



Dette er såpass alvorlig at det er et sterkt ønske om at dette undersøkes slik at vi kan sikre oss at 
barn som oppholder seg i Karmøy kommune og dermed er omfattet av barnevernsloven, har den 
sikkerhet og omsorg de etter loven har krav på. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

3. Hagland (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
Karmøy kommunestyre vedtar at de to første setningene i kommunens renovasjonsforskrift § 
3,endres til : 
Alle bebodde boenheter som er oppført i matrikkelen og/eller eiendomsskatteregisteret er 
gebyrpliktige. 
Alle bebodde boliger skal ha et nødvendig antall abonnement og beholdere til oppsamling av 
avfall. 
Vedtaket skal ha virkning fra og med 2023. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

4. Borg (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
I budsjettet som ble vedtatt i desember står det følgende: Avlastning på hellig-høytidsdager for 
brukergruppen utviklingshemmede utgår. 

Det er ønskelig at rådmannen fremlegger en informasjonssak hvor følgende blir besvart: 
- Hvilke vurderinger har blitt gjort i forkant av dette kuttet? 
- Hvor stor er besparelsen for Karmøy kommune? 
- Hvor mange brukere blir påvirket av dette kuttet? 
- Hvor mange avlastningsinstitusjoner finnes det i Karmøy? 
- Er dette kuttet forsvarlig og ikke minst, lovlig i.h.t. lovverket? 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

5. Løndalen (KL) fremmet følgende oversendelsesforslag under sak 013/23 samlesak for 
spørsmål: 
Kommunestyret ber administrasjonen vurdere om modellen nye mønstre kan være et nyttig tiltak i 
Karmøy kommune. 
Forskningen viser at det ofte er en sammenheng mellom sosioøkonomisk status og risikofaktorer 
relatert til rusmiddelbruk, kriminalitet, mobbing og vold. Ungdom med lav sosioøkonomisk status 
er oftere plaget med psykiske symptomer enn gruppen av ungdom med høy sosioøkonomisk 
status. En satsning på nye mønstre er helt i tråd med intensjonen i oppvekst reformen og vil 
medføre en koordinert og helhetlig innsats, reduserer samarbeidspartneres bekymring for barn og 
familier, reduserer arbeidsbelastning for noen tjenester – og bidrar til økt samhandling med frivillig 
sektor. Forskningen viser at kommuner sparer på å iverksette dette frivillige tiltaket, siden det blir 
et redusert behov i flere etater. Familier som har takket ja til tiltaket har tilbakemeldt at de har 
opplevd dette som et godt tiltak som har gitt hele familien en bedre situasjon. 

Målgruppe i nye mønstre 



Målgruppen er familier med lav sosioøkonomisk status hvor barna har risiko for å utvikle 
helseutfordringer og utenforskap. Familiene får informasjon om tiltaket gjennom NAV, 
helsetjeneste, oppfølgingstjeneste, barneverntjeneste, skole, barnehage eller helsestasjon og kan 
be om å delta. 
Familiekoordinator jobber sammen med familien for å sikre akseptable boforhold og et stabilt 
oppvekstmiljø for barna, forbedret økonomisk situasjon, at foreldre kommer i arbeid eller aktivitet, 
og bedret helse. 
Familiekoordinator er én kontaktperson for familien som koordinerer en tverrfaglig og 
tverrsektoriell innats til både voksne og barn i deltaker familiene. Familiekoordinator er ikke 
organisert under barnevern, men under oppvekst. Familiekoordinator vil sammen med familien 
jobbe for at: 
• Barn, unge og foreldre i deltakerfamiliene opplever bedre psykisk helse og livskvalitet 
• Barna deltar i fritidsaktiviteter og sosiale sammenhenger med andre jevnaldrende 
• Barnas skoleprestasjoner bedres 
• Antall barn og unge i prosjektet som bor i boliger som er trangbodde eller har dårlig standard er 
redusert 
• Barna bor i et stabilt miljø over tid 
• Foreldrene er i arbeid eller arbeidsrettet aktivitet 
• Familienes økonomiske situasjon er oversiktlig, forutsigbar og håndterbar 
Langsiktig mål for prosjektet er at: 
• Flere familier med levekårsutfordringer får koordinerte tjenester 
• Færre barn i kommunene vokser opp i familier med lav inntekt 
• Mønsteret med negative generasjonsoverføringer er brutt: Barn i familiene som deltar i 
prosjektet, gjennomfører videregående skole innenfor normert tid og er i arbeid som voksne. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

6. Midtun (FRP) viste til HBR IKS og økonomisk status, og fremmet følgende krav om sak på 
vegne av FRP, KL og H under sak 013/23 samlesak for spørsmål: 
Kommunedirektøren forbereder sak til neste kommunestyre med revisjonsforslag på HBR IKS. 
- Det skal legges vekt på oppfølging og lovlighetskontroll av selskapsavtalen, samt økonomisk 
tap/gevinst for deltakere. 
- Styret sin oppfølging av selskapsavtalen og representantskapet sin rolle. 
- Investering på Raglamyr legges i bero til revisjon er ferdig og det legges frem markedsriktig 
leieavtale, samt godkjent selskapsavtale for flytting. 


